
 

Referat FAU-møte Midtun skole 
Tid:   Tirsdag 07.01.25 kl. 18.30-20.00 

Sted:   Midtun Skole 

FAU medlemmer: 
1.trinn Mari H. Birkeland Anja Disa G. Aase 

2.trinn Caroline Nysæter Ida Engseth Baardson 

3.trinn Petter Schjelderup  Jørn Dhale 

4.trinn (Olav Mellgren) Ida Løvik / Solfrid Hernes 

5.trinn (Kristine R. Størksen) Charlotte A.L. Krydsby 

6.trinn Kristin Iversen Irene Aase-Kvåle 

7.trinn Hilde Stabell (Irene Matre Thowsen) 

 
For Midtun skole: Trond Sandal, rektor 
 
 

 
Saksnr Sak Innhold Notat 

30-24/25 Godkjenning av 
innkalling 

 Godkjent 

31-24/25 Rektor informerer Siste nytt fra 
skolen 

Endringer i kommunen: Skolen har tidligere hatt 
vaktmester til stede fem dager i uken, nå kun tre 
dager i uken. Dette kan få betydning for blant 
annet snømåking og annet teknisk.  
 
Tilbakemelding ang. Juleavslutning: Skolen 
ønsker å opprettholde praksis med 
høst-/vinterfest. Dersom trinnet ønsker å arrangere 
juleavslutning i regi av foreldregruppen, i skolens 
lokaler, er dette mulig. 
 
Utvidet åpningstid SFO: Tidligere hadde SFO et 
kvarter lengre åpningstid og var lukket i romjul og 
påske. Skolen har ikke lov til å planlegge med 
bindende påmelding, dette medfører problemer 
med ressursplanlegging. I romjulen var det f.eks 
10 voksne på jobb og kun 12 barn. Å holde SFO 
åpen disse dagene går ut over ressursbruken 
resten av året. Saken skal følges opp på 
kommende SU møte.  
 
Se sak 33 og 34. 
 
 

 



 

32-24/25 Runde rundt bordet  1.trinn foreldre:  
Ingen saker 
 
2.trinn foreldre:  
Ingen saker 
 
3.trinn foreldre: 
Ingen saker 
 
4.trinn foreldre:  
Ingen saker 
 
5.trinn foreldre:  
Ingen saker 
 
6.trinn foreldre: 

1. Ønske om bedre informasjonsflyt fra 
lærere på Vigilo. Informasjon kan gå tapt 
når den kun blir gitt muntlig til elevene 
(eks. Informasjon rundt utedag/akedag). 
Som hovedregel er lærere som 
videreformidler informasjon fra 
rektor/skoleledelse til foreldre. 

2. I forlengelse av foreldremøtene, som 
tidligere har blitt avholdt av 
FAU/trinnkontakter, er det kommet innspill 
om arena for diskusjon om grensesetting. 
Forslag om å åpne diskusjonssaker i 
etterkant av foreldremøter. 

 
7.trinn foreldre:   
Ingen saker 

33-24/25 Foreldrestyrte  
foreldremøter  
 
 
 

Trinnkontakter 
ansvarlig i 
samarbeid 
med FAU. 

Foreldremøte som har vært avholdt på våren 
(tidligere dialogspill) arrangert i regi av 
trinnkontakter og FAU, med varierende 
deltagelse i foreldregruppen. Lærernes rolle har 
vært uklar. 
 
Skolen ønsker å overta det primære ansvaret for 
det temabaserte foredraget og foreldremøtet på 
våren og ønsker samtidig å slå de sammen. 
 
Skolen ønsker at det skal være et møte på tvers 
av flere trinn (f.eks 1.-3. trinn og 4.-7. trinn) hvor 
man kan fokusere på ulike tema og invitere ulike 
samarbeidspartnere (Barnevakten, ROS, helse 
osv).  
 
Skolen ønsker å overta ansvaret allerede fra 
2025, noe FAU stiller seg positiv til. Det var 
allerede startet planlegging av årets foredrag 
(Barnevakten), men ikke laget en endelig avtale.  

 



 

Skolen har ikke lagt endelig plan for vårens 
møte/foredrag.  
 
5. klasse vil ha behov for et ordinært 
foreldremøte i forbindelse med leirskole. 
 
Innspill om at disse foreldremøtene har vært en 
arena for foreldre å møtes og diskutere små og 
større tema (innetid, lekser, vennskap, 
bursdager, telefon, sosiale medier, spilling etc). 
Hvordan videreføres det ved større møter på 
tvers av trinnene? Mulig å åpne for diskusjoner i 
etterkant av møte?   
 
 

34-24/25 Foredrag om SoMe 6. trinn 
ansvarlig 

Utgår – se sak 33.  
 
Arbeidsgruppe om SoMe 
retningslinjer på skolen. 
 
I forbindelse med det planlagte foredraget, ønsket 
FAU å opprette en arbeidsgruppe på skolen for 
utforme en anbefaling. Skal man undersøke om 
foreldre utenfor FAU vil bidra, for å sikre bred 
forankring?  

 
Eksempel fra Ulsmåg skole: Ingen smarttelefon før 
5. klasse. Ingen sosiale medier mens man er elev 
på skolen.  

 
Utgangspunkt i spørreundersøkelse? Facebook? 

 
https://foreldreutvalgene.no/fug/ 
 

Fortsatt mulig å åpne opp for en diskusjon om 
dette i etterkant av nytt foreldremøte i regi av 
skolen. 

35-24/25 Retningslinjer på 
trinnenes 
Facebooksider. 

Jørn og Petter 
har laget 
forslag. 

Forslag er sendt ut på mail til FAU.  
 
Trinnkontaktene bør få rolle som administrator på 
gruppene og fjerne evt. innlegg som ikke følger 
retningslinjer.  
 
I forlengelse av dette behov for et dokument som 
beskriver trinnkontaktenes oppgave. Mari følger 
opp. 
 
På sikt er det enighet om at en må se på et 
alternativ til facebook, f.eks innføre Spond i nye 1. 
trinn. 
 

 

https://foreldreutvalgene.no/fug/


 

36-24/25 Bergen kommune - 
Nærmiljøpakke  
 

 Søk midler til ettermiddagsaktiviteter 
https://www.bergen.kommune.no/innbyggerhjelpe
n/kultur-idrett-og-fritid/tilskuddsordninger/narmiljo
tilskudd/narmiljopakke-sok-midler-til-ettermiddags
aktiviteter 
 
Ikke sikkert at Midtun skole kvalifiserer ut ifra 
kriterier. Rektor kan søke om utvidet tilsyn på 
skolen (Midtun skole har allerede dette). FAU kan 
søke om midler for å dekke voksen tilstede 
(usikkert hvor mye). Alternativ aktivitet (dans, spill, 
sjakk, gaming ?) i forlengelse av skoletiden for 
5.-7.trinn. Solfrid undersøker og følger opp til 
neste møte.  
 
Oppdatering: Tilbakemelding fra Bergen 
kommune om at nærmiljøpakkene avvikles. 
 

37-24/25 Kommunalt Foreldre 
Utvalg 

 Utsettes til neste møte  
Diskusjonspunkter 
• Hvilke felles utfordringer og oppgaver har FAU 

i Bergen kommune? 
• Ønsker vi et uformelt eller formelt 

FAU-samarbeid i bydelen? 
• Hvordan kan vi sikre en demokratisk 

forankring av initiativet? 
• Hva er en hensiktsmessig organisering av 

Bergen KFU?  
• Hvordan skal eventuelle vedtekter utformes? 

17-24/25 Eventuelt  • Deling av reklame tilsendt FAU. I skolen skal 
det som hovedregel ikke være reklame. Skolen 
videresender kun gode, lokale tiltak til FAU. 
Enighet om dette kan deles på facebook 
gruppene.  

• Vel gjennomført disko for 5. klasse med godt 
oppmøte. Lage et oppdatert dokument med 
erfaringer til neste år. Tilbakemelding om høy 
pris. Vurdere å bruke noe av overskudd fra 
andre arrangementer neste år? 

• Sak om bursdager – utsettes til neste møte 
(Olav). Sender ut tidligere anbefaling fra FAU. 

 Møtedatoer og 
avslutning 

 Neste møte :18. februar 2025. 
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